



Question(s) and Answer(s) 5:	Question(s) et réponse(s) 5:
<p>Q1. Within the \$60,000 requested is overhead/indirect cost permitted?</p> <p>A1. Yes, all those costs are included. The only costs excluded are value added taxes (GST, HST, QST).</p> <p>Q2. If overhead is deemed an eligible cost can it be calculated on all direct costs?</p> <p>A2. As a University, we recommend you follow the published rates determined by your research/grants office for applying overhead.</p> <p>Q3. If overhead is not eligible on all direct costs, which project costs can overhead be calculated on?</p> <p>A3. See previous response.</p> <p>Q4. What is the maximum percentage of overhead/indirect costs that can be requested for this competition i.e. 40% (higher or lower)?</p> <p>A4. See response to question 2.</p>	<p>Q1. Est-ce que les frais généraux/coûts indirects sont permis dans le 60 000\$?</p> <p>R1. Oui, tous ces coûts sont inclus. Les seuls coûts exclus sont les taxes sur la valeur ajoutée (TPS, TVH, TVQ).</p> <p>Q2. Si les frais généraux sont considérés comme un coût éligible, est qu'ils peuvent être calculés sur tous les coûts directs?</p> <p>R2. Comme université, nous recommandons que vous suiviez les taux publiés déterminés par votre bureau de recherches/subventions pour l'application des frais généraux.</p> <p>Q3. Si les frais généraux ne sont pas éligibles sur tous les coûts, alors quels sont les coûts de projet sur lesquels on peut les calculer?</p> <p>R3. Voir la réponse précédente.</p> <p>Q3. Quel est le pourcentage maximum de frais généraux/coûts indirects qui peut être demandé pour cette compétition c.-à-d. 40% (plus haut ou plus bas)?</p> <p>R4. Voir la réponse à la question 2.</p>